



NINA HOTEL

TSUEN WAN WEST

荃灣西如心酒店

GATHER & SHARE PARTY MENU

歡聚分享派對套餐

APPETISER 頭盤

Smoked Duck Breast Salad with Yuzu Dressing
煙鴨胸沙律配柚子汁 (500g)

Classic Caesar Salad with Chicken
凱撒沙律配雞肉 (500g)

HOT DISH 熱盤

Snack Platter
小食拼盤

Tandoori Chicken 天多利烤雞, Thai Fish Cake 泰式魚餅,
Sugar Cane Shrimp 蔗蝦, Grilled Pineapple Skewer 燒菠蘿串
(10pcs per item 每款各10件)

Roasted Thai Style Chicken
泰式燒雞

Massaman Curry Beef with Garlic Bread
馬沙文咖喱牛肉配蒜蓉包 (1kg)

Pan-fried Halibut Fillets with Creamy White Wine Sauce
煎比目魚柳配白酒忌廉汁 (1kg)

Seafood Fried Rice
海鮮炒飯 (1kg)

Fusilli Bolognese
肉醬螺絲粉 (1kg)

Japanese Style Chicken Udon with Sesame Dressing
和風麻醬雞絲撈烏冬 (1kg)

港幣淨價 \$1,688 net

(10位用 For 10 pax)

Additional items 加配項目

- +\$350 Braised Beef Short Ribs with Red Wine Sauce 紅酒燴牛肋條 (1kg)
- +\$360 Salmon Wellington 三文魚威靈頓 (1kg)
- +\$200 Roasted Lamb Rack Provencal 烤寶雲酥羊架 (1kg)
- +\$360 Braised Abalone and Goose Feet 紅燒鮑魚扣鵝掌 (10pcs)

More details and enquiries, please contact us:
更多詳情及查詢, 請聯絡:

☎ +852 5330 5315



ORDER NOW
立即預訂

- Orders must be placed by 6:00pm at least three (3) days in advance.
- No cutlery or plates are included in the set.
- Enjoy free delivery to Hong Kong Island, Kowloon, The New Territories and Tung Chung for any purchase over HK\$2,000 (Except eVouchers and selected items). For purchase below HK\$2,000, delivery charge for The New Territories and Kowloon is HK\$250 per location, Hong Kong Island is HK\$300 per location and delivery charge for Tung Chung is HK\$500 per location.
- Delivery service could be delayed or suspended due to traffic or weather conditions. In case of black rainstorm or typhoon signal No.8 or above, delivery will be postponed. We will contact you to make a new delivery arrangement.
- Delivery service is available from 1:00 pm to 6:00 pm.
- Extra charges may apply for specific delivery date or time.
- 派對套餐需提前至少三天預訂, 並於當日晚上6時正前完成下單。
- 套餐不包括餐具或碗碟。
- 凡購物消費滿HK\$2,000或以上(電子禮券及指定產品除外), 即可享免費送遞服務至香港島、九龍、新界及東涌。購物消費HK\$2,000以下, 送遞服務至九龍及新界, 每個收貨地址將收取HK\$250運費、送遞服務至香港島, 每個收貨地址將收取HK\$300運費, 而送遞服務至東涌, 每個收貨地址則收取HK\$500運費。
- 送貨服務可能受實際交通或天氣情況影響而有所延誤。如送貨當日懸掛黑色暴雨或八號或以上颱風訊號, 送貨服務將會延遲。我們將會與你聯繫以作新的送貨安排。
- 送貨時間由下午1時至6時。
- 如有任何爭議, 如心酒店管理有限公司保留最終決定權。